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PREDLOG SKRAJŠANEGA ZAPISNIKA 

11. redne seje Občinskega sveta Občine Trbovlje, 
ki je bila v ponedeljek, 20. 6. 2016 ob 18. uri 

v sejni dvorani upravne zgradbe Občine Trbovlje 
 

 

NAVZOČI:  
 

Prisotni člani OS:  
Borut Dolanc, Alenka Forte, Mitja Vozel, Sara Sotlar, Janez Jontez, Marija Majcen, Andrej 
Šinkovec, Leana Tomič, Peter Jamnik, Irina Pintar, Iztok Hribovšek, Alenka Nemet Revinšek, 
Gregor Meterc, Mitja Rozina, Bogdan Šteh, Sonja Klančišar, Alojz Vajdič, Mira Rozman, 
Sebastjan Ledinek, Romana Guzej, Milan Žnidaršič, Marjana Eberlinc, Samo Guzej, Boris 
Moškon, Nataša Kukovič, Denis Tomše in Nika Potrpin.  
 
Sklepčnost: na seji je bilo prisotnih 27 članov OS od skupnega števila 27, kar je 100 %. 
 
Ostali:  
Na seji so bili prisotni tudi strokovni sodelavci Občine Trbovlje, zunanji poročevalci pri 
posameznih točkah dnevnega reda, novinarji, predsedniki krajevnih skupnosti, predstavniki 
javnih zavodov ter ostala zainteresirana javnost.  
 
Sejo je vodila županja, Jasna Gabrič. 
 

Po uvodnemu pozdravu s strani županje, Jasne Gabrič je sledilo ugotavljanje prisotnosti 
članov občinskega sveta. 
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS. 
 

Člani OS so bili pozvani k podaji pripomb na skrajšani zapisnik 10. redne seje občinskega sveta 
z dne 18. 4. 2016.  
 

Razprave ni bilo, zato je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 194 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme skrajšani zapisnik 10. redne seje občinskega sveta z dne 18. 4. 
2016.  

2. 
 

Sklep velja takoj.   
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Županja, Jasna Gabrič je pojasnila, da je predlog dnevnega reda seje oblikovan tako, da 
predvideva prednostno obravnavanje točk, pri katerih so vabljeni zunanji poročevalci. Zaradi 
navedenega je točka Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 
uvrščena na konec dnevnega reda seje OS. Člane OS je pozvala, da podajo morebitne 
predloge za umik točk iz dnevnega reda ali predloge za razširitev predlaganega dnevnega reda. 
 
V razpravo se je vključila OS Sara Sotlar. Svetniška skupina SDS je namreč menila, da 
predlagani dnevni red ni v skladu z 31. členom Poslovnika OS. Prav tako je poudarila, da so bili 
na sejah OS že večkrat prisotni zunanji poročevalci, pa je bila točka Pobude in vprašanja članov 
občinskega sveta in informacije župana vedno na 2. mestu dnevnega reda. Zato je podala 
predlog, da se glasuje o spremembi predlaganega dnevnega reda, in sicer, da se točka Pobude 
in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana prestavi na 2. točko dnevnega reda.   
 
Vodja oddelka za splošne zadeve, Maja Hvala je v obrazložitvi pojasnila 26. člen Poslovnika 
OS, v katerem je navedeno, da se na dnevni red prednostno uvrstijo odloki za drugo obravnavo, 
sledijo skrajšani postopki, pravilniki in nato prve obravnave odlokov, razen v primerih, ko je iz 
gradiva razvidna smiselnost drugačnega vrstnega reda obravnave in sprejema gradiva. Skladno 
s tem členom Poslovnika OS je bil dnevni red oblikovan tako, da se prednost preda zunanjim 
poročevalcem na seji. Ali bo takšen dnevni red sprejet ali ne, pa je seveda odločitev občinskega 
sveta.   
 

Sledilo je glasovanje o predlogu svetniške skupine SDS.  
 

Prisotnost je potrdilo 26 članov OS. 
Z 12 glasovi ZA ter 15 glasovi PROTI, sklep ni bil sprejet.  
 

Nato je sledilo glasovanje o prvotnem predlogu dnevnega reda.  
 

Prisotnost je potrdilo 23 članov OS.  
S 15 glasovi »ZA«, je bil sprejet  
 

S K L E P št. 195 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme dnevni red 11. redne seje občinskega sveta z dne 20. 6. 2016. 
 

1. Pregled realizacije sklepov 10. redne seje občinskega sveta z dne 18. 4. 2016     
(Razprava in sprejem) 

 
2. Poročilo o aktivnostih zasavskih poslancev v Državnem zboru Republike Slovenije 

(Razprava in sprejem) 
 

3. Poročilo o aktivnostih državnega svetnika, g. Matjaža Švagana v Državnem svetu Republike 
Slovenije 
(Razprava in sprejem) 
 

4. Predstavitev načrtovanih sanacij degradiranih površin družbe RTH d.o.o.  
(Razprava in sprejem) 
 

5. Letno poročilo o poslovanju Javnega podjetja Ceroz d.o.o. za leto 2015  
(Razprava in sprejem) 
 

6. Predlog za imenovanje sodnega izvedenca v zvezi z nadzorom nad investicijo »Rekonstrukcija in 
energetska sanacija Osnovne šole Trbovlje« 
(Razprava in sprejem) 
 

7. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 
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2. 
 

Sklep velja takoj. 

 
 

Ad 1. 
Pregled realizacije sklepov 10. redne seje občinskega sveta z dne 18. 4. 2016 

Razprava in sprejem 
 

Po uvodni obrazložitvi s strani županje, Jasne Gabrič je sledilo glasovanje.  
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 24 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 196 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme realizacijo sklepov 10. redne seje občinskega sveta z dne 18. 4. 
2016. 

2. 
 
Sklep velja takoj. 

 

 
 

Ad 2. 
Poročilo o aktivnostih zasavskih poslancev v Državnem zboru Republike 

Slovenije 
Razprava in sprejem 

 
Skladno s podano pobudo OS Milana Žnidaršiča so bili na sejo OS povabljeni zasavski 
poslanci, ki so prisotnim predstavili svoje aktivnosti v Državnem zboru Republike Slovenije.  
 
Najprej je svoje delo v Državnem zboru RS predstavila poslanka, Irena Grošelj Košnik. 
Pojasnila je, da deluje predvsem v Odboru za delo, družino, socialne zadeve in invalide, v 
Odboru za zdravstvo ter Odboru za evropske zadeve. Kot pomembne zadeve je izpostavila 
sprejem zakonodaje v času naraščanja števila brezposelnih oseb in števila prejemnikov 
nadomestila, ki je neposredno vplivala na socialne transferje (povišanje socialnih in izrednih 
pomoči, varstvenega in otroškega dodatka ipd.). Sprejemali so se ukrepi aktivne politike 
zaposlovanja in veliko več sredstev se v zadnjih 4 letih namenja za ta namen. V povezavi s tem 
in drugimi ukrepi na področju gospodarstva se je temu primerno precej zmanjšalo število 
brezposelnih (pomemben delež predstavlja zmanjšanje brezposelnosti med mladimi). Poslanci 
SMC so predvsem bedeli nad tem, da se ne bi zmanjšala sredstva za zapiranje RTH, aktivno so 
spremljali aktivnosti v zvezi z mrežo urgentnih centrov, prav tako so bili ves čas v kontaktu z 
ministrom za infrastrukturo ter ministrom za gospodarstvo v smislu pobud in sestankov v zvezi s 
TET in izgradnjo HE na srednji Savi. 
 
V nadaljevanju je aktivnosti v DZ RS predstavil poslanec, Luka Mesec. V letošnjem letu se je v 
povezavi z Zasavjem in Trbovljami ukvarjal predvsem z dvema vprašanjema. Prvo je bilo, kako 
zaustaviti proces degradacije okolja. Na tem področju je bilo aktualno predvsem vprašanje TET-
a. Sindikatu je pomagal pri njihovih prizadevanjih, da bi TET ostal vsaj terciarna rezerva, s čimer 
bi se ohranilo približno 46 zaposlenih. Na žalost to ni uspelo, zato so v mesecu juniju poskušali 
s tem, da bi se terciarna rezerva podaljšala vsaj do konca leta. Kot kaže, pa bo na žalost 
obveljala odločitev ministrstva. Drugo mogoče enako pomembno vprašanje pa je, kako naprej v 
našem kraju. Kot potencial za Trbovlje vidi novo industrijo, ki raste okrog DDT, ki je vsekakor 
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potrebna podpore in si zasluži vse pohvale. Kot poslanec si bo prizadeval, da bo center 
Strategije pametne specializacije v Trbovljah, s čimer bi naš kraj dobil nov zagon in novo 
življenje.  
 
Pred razpravo je sledila še predstavitev poslanke, Vojke Šergan. Poslanka deluje v Odboru za 
gospodarstvo, Odboru za finance, Odboru za kmetijstvo ter Odboru za evropske zadeve. V 
preteklosti je bila sprejeta vrsta pomembne zakonodaje. Zelo pomemben je bil Zakon o 
fiskalnem pravilu, prav tako tudi Zakon o državnem holdingu, ki pa nekako vpliva tudi na samo 
reševanje energetike tudi v Zasavju. Eden izmed elementov sprejete strategije v lanskem letu je 
seveda tudi energetika in s tem povezana izgradnja HE. Pojasnila je, da se je vseskozi 
udeleževala vseh možnih sestankov – tako na državnem kot tudi lokalnem nivoju. Tudi sama si 
je želela, da bi se zadeve hitreje premikale, vendar je žal tukaj vrsta ovir, ki jih je potrebno 
odpraviti. Poslanka je v zvezi s TET prisotnim predstavila zadnje informacije, prejete s strani 
SDH: projekt razgradnje na lokaciji TET je pripravljen, pripravljene so rešitve glede monitoringa, 
tečejo pogovori med TET in RTH glede prevzema vseh navedenih aktivnosti. Dogovor naj bi bil 
dosežen v roku dveh tednov. V zvezi z izgradnjo HE na srednji Savi je poslanka tudi sama 
postavila poslansko vprašanje. Pojasnjeno ji je bilo, da se bo v naslednjih mesecih izbral 
investitor, nekako do konca letošnjega leta pa naj bi bila tudi podeljena koncesija. Omenila je 
še, da je bil v preteklih dneh sprejet tudi Zakon o skladnem regionalnem razvoju, ki bo nekako 
rešil problem regionalnih razvojnih agencij in meni, da bo tudi nova RRA Zasavje v bistvu na 
polno začela s svojim delom. Zbirajo pa se tudi idejni projekti, ki bi bili financirani iz kohezijskih 
sredstev in nekatere ideje so tudi iz Zasavja.  
 
Sledila je razprava, v katero se je najprej vključil OS Borut Dolanc. Svetnik je uvodoma izrazil 
obžalovanje, da sta se preostala dva zasavska poslanca opravičila. Predvsem je pogrešal 
prisotnost poslanca, Marjana Dolinška, saj je bil vodja koordinacijske skupine za Zasavje, 
imenovane s strani Vlade RS. Poudaril je, da se od obiska Vlade v Zasavju ni zgodilo nič. V 
TET je bilo v lanskem letu zaposlenih še 86, od 1. 8. 2016 pa ne bo niti enega več. Dejstvo je, 
da zasavske energetike ni več, zato tudi ni smiselno, da zasavski poslanci o tem govorijo. In 
prav je, da tako povedo tudi prebivalcem Zasavja. Ravno tako, kot ni bilo predora, tudi 
srednjesavskih HE ne bo. Vsi trije deležniki (slovenske železnice, energetski del in cestni del) 
se mora med seboj dogovoriti, kaj bi sploh radi imeli. Res pa je, da tega ne vedo niti 
Trboveljčani in Trboveljčanke. Prisotnim poslancem pa je svetnik zastavil vprašanje, kje vidijo 
Trbovlje in Zasavje po svojem mandatu.  
 
OS Alenko Forte so zanimali konkretni ukrepi. Glede na stopnjo brezposelnosti v naši dolini jo 
namreč zanima zelo konkretno, kakšni bodo ukrepi ministrstva za gospodarstvo ter ministrstva 
za infrastrukturo, da se bo v naši občini ustvarilo kakšno delovno mesto. Od vlade se pričakujejo 
ukrepi za zagon gospodarstva (tudi malega gospodarstva). V nadaljevanju je svetnico zanimalo, 
kako je lahko koalicija glasovala proti predlogu zakona za trajnostno oskrbo dolgotrajno 
invalidnih oseb, na podlagi katerega bi se lahko poskrbelo za tisoče ljudi, ki si sami ne morejo 
pomagati. Prav tako je svetnico zanimalo, kako lahko vlada ustanavlja urgentne centre (ko ni ne 
kadrov, finančne konstrukcije, ne zagotovljenih sredstev), v Trbovljah pa ni bila sposobna urediti 
enega helioporta.  
 
V razpravo se je vključil tudi OS Milan Žnidaršič. Pojasnil je, da ga najbolj moti oziroma skrbi 
dejstvo, da ostajamo brez delovnih mest. Kljub obisku Vlade RS in imenovanju koordinacijske 
skupine za reševanje energetike se zadeva ni spremenila. Svetnik prav tako zameri našim 
poslancem, da Slovenija še vedno nima energetskega koncepta. Po drugi strani pa je država 
sprejela zakon o spodbujanju razvoja Zasavja, pa od razpisanih približno milijon 150 000 EUR 
nepovratnih sredstev ni uspela razdeliti niti polovice. Verjetno bi se bilo potrebno vprašati, zakaj 
je temu tako. Ali niso kriteriji oziroma pogoji preveč strogi oziroma nemogoči? Prisotnim 
poslancem je zastavil vprašanje, in sicer: Kakšni so bili zaključki koordinacijske skupine za 
Zasavje pod vodstvom poslanca Marjana Dolinška? Poleg tega je zasavskim poslancem podal 
tudi pobudo, da ministrstvu za gospodarstvo dajo v presojo zahtevane kriterije iz navedenega 
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razpisa oziroma da se ti kriteriji uskladijo tako, da bodo imeli naši podjetniki možnost priti do 
razpisanih sredstev.  
 
Sledili so odgovori naših poslancev. Irena Grošelj Košnik je menila, da se mora Trbovlje 
nekako osredotočiti na druge razvojne vire, saj je energetika res v popolnem ugašanju. Po 
njenem mnenju je bilo konec leta 2014, ko se je v bistvu že začela likvidacija TET, vsaj 15 let 
zamujenih. Če bi bili v naši dolini tako pretkani, kot so znali biti morda v drugih dolinah, se 
ukinjanje proizvodnje in likvidacija TET ne bi tako hitro dogajala. Poslanka meni, da smo 
Zasavčani in Trboveljčani že večkrat dokazali, da imamo tudi druge potenciale – imamo 
tehnično znanje, srednje šole, umetniški, zgodovinski potencial, kar lahko v bistvu požene 
razvoj naprej. Tu si morata država in lokalna skupnost stopiti skupaj z roko v roki. Poslanka je 
izrazila strinjanje s kolegom, da izredno velik potencial predstavlja projekt Trbovlje – novo 
medijsko mesto. Obenem ta projekt predvideva tudi izobraževanje z vidika multimedije, kar je 
danes zelo iskana panoga. Prav tako je možno nadaljevanje razvoja iz zapuščenih rudarskih 
pokrajin. Na vprašanje, kakšni bodo ukrepi ministrstva za gospodarstvo oziroma naše vlade za 
zmanjšanje brezposelnosti, je poslanka odgovorila, da imamo sedaj ustanovljeno novo agencijo 
RRA Zasavje. Tu imamo zdaj potencial, da bomo lahko izkoristili vsa evropska sredstva, 
državne razpise in v bistvu na ta način z nekim novim razvojem kreirali nova delovna mesta. V 
zvezi z vprašanjem glede glasovanja proti predlogu zakona za trajnostno oskrbo dolgotrajno 
invalidnih oseb je poslanka pojasnila, da sedaj ustanovljena medresorska delovna skupina 
pripravlja res osnovni koncept za dolgotrajno oskrbo in osebno asistenco. Problem pa je tu v 
zavarovanju in zelo natančno je namreč potrebno opredeliti vire financiranja in pa tudi 
standarde. Jasno je potrebno določiti, kaj spada pod zdravstveno nego in kaj pod laično nego, 
asistenco oziroma socialno nego. Ker je bil takratni predlog takšna ad hoc rešitev, so zaradi 
tega najbrž glasovali proti. Glede urgentnih centrov pa je poslanka menila, da vse stvari 
organizacijsko niso optimalno stekle, kar pa je povsod, kjer se začne z neko novo zadevo.  
  
Županja, Jasna Gabrič je tudi sama podala vprašanje, kakšni so zaključki koordinacijske 
skupine za Zasavje (imenovane s strani Vlade RS), katero je vodil Marjan Dolinšek. Obenem je 
še poudarila, da Občina Trbovlje tesno sodeluje z DD Trbovlje – ne samo pri projektu Trbovlje – 
novo medijsko mesto, ampak tudi pri ostalih projektih.  
 
Irena Grošelj Košnik je pojasnila, da sama sicer ni v navedeni skupini, je pa pridobila nekaj 
informacij s strani ministrstev in SDH. Država mora doseči predpisano kvoto obnovljivih virov 
energije. Koncesijo za izgradnjo HE na srednji Savi ima še vedno HSE in sedaj se vse 
koordinira v smeri prenosa koncesijske pogodbe na SRES. Podpis navedenega pogodbe in 
ureditev kapitalskih deležev v SRES se predvideva do konca tega leta.  
 
Na zastavljena vprašanja svetnic in svetnikov je v nadaljevanju podal odgovore Luka Mesec. V 
zvezi z ukrepi ministrstev za ustvarjanje delovnih mest je menil, da jih ne gre pričakovati. Glede 
energetskega koncepta pa je poudaril, da v stranki ZL k sprejemu navedenega priganjajo že 
dve leti (v parlamentu je bila na to temo organizirana tudi javna predstavitev mnenj), vendar se 
Vlada RS ne zgane. Na vprašanje, kje vidi Zasavje in Trbovlje po svojem mandatu, je poslanec 
menil, da je najboljša stava za Trbovlje ta nova industrija, ki se gradi okrog DD Trbovlje. Velik 
prebojni uspeh za to regijo bi bil, če bi uspeli center pametne specializacije pripeljati sem, za kar 
si bo definitivno prizadeval. Ostali dve zadevi, k katerima bi bilo potrebno težiti in sta po 
njegovem mnenju realni, pa sta sprejema dveh zakonov še v tem mandatu – prvi je Zakon o 
gradnji HE na srednji Savi, drugi pa Zakon o razvoju Zasavja.  
 
Vojka Šergan je na vprašanje v zvezi z ustvarjanjem delovnih mest odgovorila, da ministrstva 
in vlada ne ustvarjajo novih delovnih mest. Res pa je, da morajo poskrbeti za dobro in 
stimulativno poslovno okolje, da se gospodarstvo lahko razvija. To poslovno okolje pa je 
resnično potrebno izboljšati, čemur pa minister za gospodarski razvoj in tehnologijo polaga 
ogromno pozornosti. Eden izmed pomembnih ukrepov bo tudi prestrukturiranje davkov, kar bo 
tudi nekaterim podjetjem omogočilo lažje zaposlovanje (še posebej kadrov, ki ustvarjajo večjo 
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dodano vrednost). Pri tem je potrebno poudariti strategijo pametne specializacije, za kar 
poslanka meni, da bo del nje tudi v Zasavju. Treba pa je vendarle povedati, da je vlada v tem 
obdobju dosegla zmanjšanje brezposelnosti (v naslednjem mesecu se pričakuje pod 100.000 
brezposelnih v državi), česar ne gre spregledati. Na vprašanje, kje vidi Zasavje in Trbovlje po 
svojem mandatu, poslanka meni, da bo manj brezposelnih in da bodo tudi projekti iz 
perspektive 2014 – 2020 pripomogli k zvišanju zaposlitev. Predvsem pa je potrebno v Zasavju 
več optimizma. Glede koordinacijske skupine za Zasavje je odgovorila, da je ta skupina 
vendarle sprejemala določene sklepe, ki bodo v nadaljevanju vodili do premika v energetiki.  
 
OS Leana Tomič je podala vprašanje poslancu, Luki Mescu. Zanimalo jo je, kakšno je njegovo 
mnenje glede podpore Startup podjetjem. Gre za visoko tehnološka podjetja, ki so lahko v 
bistvu zgled celotni Sloveniji. Po doslej znanih podatkih se ta podjetja trenutno mučijo brez 
državne pomoči, zato jo zanima, kakšni so ukrepi za spodbude na tem področju in ali se lahko s 
strani zasavskih poslancev pričakuje pomoč podjetjem v tem boju. 
V razpravo se je vključila tudi OS Alenka Forte. Svetnica verjame, da bo Trbovlje – novo 
medijsko mesto pravo mesto za mlade kulturnike, ampak tu vendarle ne bo 100, 300 delovnih 
mest. Opozorila je na dejstvo, da je bilo v decembru 2015 v Trbovljah skoraj 1000 brezposelnih 
ljudi, starih 40 let in več. Ti se ne bodo mogli zaposliti v navedenem mestu, saj rabijo konkretna 
delovna mesta – avtomehaniki, avtoličarji, ipd… 
 
Luka Mesec je v odgovoru OS Leani Tomič pojasnil, da je tu podoben primer kot pri vseh 
ostalih sredstvih. Zaradi dolžniške krize, fiskalnega pravila itn. se sredstva krčijo, dosti pa se je 
stavilo na evropska sredstva. V prihajajoči novi finančni perspektivi bo Slovenija postala neto 
plačnica v evropski proračun, ne neto prejemnica. To pa je prvi znak, zakaj bo morala država za 
to bolj poskrbeti. Drugi problem, ki pa je verjetno še večji, pa so banke. V bančništvu je namreč 
prišlo do situacije, da se je delež kapitala, ki ga banka kot rezervacijo drži zase, podvojil v 
zadnjih letih. Na drugi strani pa imamo upad kreditov. Meni, da bo tu potrebno ukrepati v dveh 
smereh – pritiskati na Banko Slovenije, da bo spremenila svojo doktrino, država pa bo morala 
zaradi izpada EU sredstev pač povečati lastna sredstva v podjetniškem skladu. Vsekakor pa se 
lahko pričakuje podpora zasavskih poslancev.  
 
Prisotnost je potrdilo 24 članov OS.  
S 23 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 197 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil s Poročilom o aktivnostih zasavskih poslancev v Državnem 
zboru Republike Slovenije.  
 

2. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

 
 

Ad 3. 
Poročilo o aktivnostih državnega svetnika, g. Matjaža Švagana v Državnem 

svetu Republike Slovenije 
Razprava in sprejem 

 
Državni svetnik, Matjaž Švagan je prisotnim na kratko predstavil svoje aktivnosti v Državnem 
svetu Republike Slovenije. Predvsem odmevno je bilo, da so v Državnem svetu vedno dali veto 
na državni proračun (v zadnjem obdobju predvsem zaradi same povprečnine). V obdobju ZUJF-
a je bilo tudi njegovo negativno stališče, da se zmanjšajo sredstva, namenjena zapiranju RTH. 
Prav tako je državni svetnik nasprotoval, da bi se sredstva jemala iz družbe Spekter. Svetnik 
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upa in teži h temu, da bi se Spekter reševal v okviru regionalnega sklada ali republiškega 
stanovanjskega sklada (da ne bi prišlo do privat sektorja). Glede izgradnje HE na srednji Savi je 
svetnik pojasnil, da gre tu za podajanje žogice med to ali drugo institucijo. Potrebno si bo 
priznati, da začetka navedene izgradnje v Zasavju vsaj še deset let ne bo. Že pred šestimi leti je 
bil podan predlog za sprejem Zakona o izgradnji HE na srednji Savi in svetnik meni, da Zasavje 
nujno potrebuje ta zakon. Svetnik bo v Državnem svetu tudi predlagal spremembo kriterijev, 
navedenih v Zakonu o posebnih ukrepih za Trbovlje, Hrastnik in Radeče, na podlagi česar se 
bodo lahko namenjena sredstva tudi koristila. Z njegove strani je bilo ravno tako veliko 
nasprotovanje glede Zakona o varstvu okolja, ki daje precej nižje standarde, zato se že 
pripravlja ustavna pritožba. Vsaka država ima namreč možnost, da sama določa kriterije. 
Poudaril je, da je potrebno Zasavju zagotoviti visoko kvalitetna delovna mesta – tako za visoko, 
srednje ali nizko izobražene kadre. Država to možnost ima, če želi. Žal pa na Zasavje gledajo 
zviška. Na zadnji seji Sveta regije je podal predlog, da bi se pripravil Zakon o razvojni podpori 
zasavske regije in ta zakon je pripravljen tudi vložiti kot državni svetnik. Poudaril je, da je 
potrebno narediti korak naprej, zato je podal predlog za sklic sej vseh treh občinskih svetov 
skupaj. Na sejo bi se povabilo vse ključne akterje, katerim bi jasno povedali, kdo smo, kaj 
hočemo in kaj nam pripada. Naj Vlada RS pride z jasnim stališčem in odgovori, kaj bo s TET, 
sanacijo objektov, HE na srednji Savi itn.  
 
Županja, Jasna Gabrič je v dodatni obrazložitvi pojasnila, da so vsi trije županji podali tudi 
pisne predloge z zelo tehtnimi obrazložitvami v zvezi z ukrepi za Trbovlje, Hrastnik in Radeče, 
vendar jih žal pristojno ministrstvo ni upoštevalo skoraj v nobeni točki. Obenem je tudi pojasnila, 
da so potekali pogovori, da bi se znotraj HRT-ja uvedle kvote, saj sta občini Hrastnik in Trbovlje 
nad 17% brezposelnostjo, medtem, ko pa je občini Radeče uspelo brezposelnost precej znižati. 
Zato je bilo predlagano, da se nekoliko več sredstev proporcialno seveda nameni občinama, ki 
imata največjo težavo glede brezposelnosti. Tudi ta predlog med drugimi ni bil upoštevan. 
Seveda pa je bilo poudarjeno, da je prav, da se ukrepi izvajajo na področju teh treh občin.  
 
V razpravo se je najprej vključila OS Sara Sotlar. Glede programa  PVSP je svetnica spremljala 
iz medijev. V ta program se je vključilo veliko mladih iz Trbovelj, veliko je bilo pozitivnih učinkov, 
veliko podjetij se je na novo rodilo. V časniku Delo so bila omenjena določena dopisovanja in 
svetnica upa, da ni res to, da nihče iz Zasavja ne bo imel ničesar iz tega programa samo zato, 
ker se ne bo odvijal v Zagorju. Zanimalo jo je, če je prišla kakšna uradna informacija, zakaj je ta 
program dobila občina Radeče in ne katera občina iz Zasavja.  
 
Odgovor je podala županja, Jasna Gabrič. Poudarila je, da člankov ne bo komentirala, saj se z 
novinarko omenjenega časopisa ni nikoli osebno pogovarjala. Absolutno ne podpira tega 
podmetavanja med tremi občinami. Po prejetih informacijah naj bi bil v tem trenutku v proceduri 
sklep, da naj bi se na področju naših dveh občin izvajala ena skupina. Vsi podani predlogi so bili 
namenjeni temu, da bi denar prišel v prave roke, za dobre programe in konkretne rezultate. To 
je bil edini cilj.  
 
OS Borut Dolanc je poudaril, da podpira pobudo državnega svetnika, Matjaža Švagana glede 
sklica skupne seje OS, vendar ga skrbi rezultat te seje – kaj bi potem s tem tudi dosegli. Imeli 
smo že nešteto obiskov s strani vlade, predsednika države, komisij ipd., sprejeli sklepe in 
svetnik ne ve, kaj bi lahko občinski svetniki še naredili.  
 
OS Alenka Forte je menila, da dokler ne bo Zakona o razvoju gospodarstva v Zasavju 
(nekatere regije so bile takšnega zakona že deležne), toliko časa v naši dolini ne bo napredka. 
Zato bo potrebno pritisniti na državo in sprejeti ustrezno zakonodajo.  
 
Sledilo je glasovanje.  
  
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
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S K L E P št. 198 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil s Poročilom o aktivnostih državnega svetnika, g. Matjaža 
Švagana v Državnem svetu Republike Slovenije.  
 

2. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

 
 

Ad 4. 
Predstavitev načrtovanih sanacij degradiranih površin družbe RTH d.o.o. 

Razprava in sprejem 
 
Direktor RTH d.o.o., Janez Žlak je prisotnim predstavil načrtovane sanacije degradiranih 
površin družbe. Osnova za sanacijo je srednjeročni program, ki pa je bil že tako spremenjen, da 
nekako ne velja več. Pri sanaciji se tako držijo letnih programov in za leto 2016 je program 
zapiranja tisti, po katerem se bodo sanirale površine. Posamezni projekti v programu so na 
vpogled. Izpostavil je tri glavne postavke, ki so spremenjene. Prva najbolj pomembna postavka 
je kanalizacija, ki ni bila v programu za leto 2016, vendar so se našla potrebna sredstva in se bo 
pričelo z deli. Druga stvar je t.i. Keršičeva cesta. Projekt je bil v programu za letošnje leto, 
vendar bi se lahko s predvidenimi sredstvi uredilo le del ceste. Zaradi navedenega je bila 
sprejeta odločitev, da se v letošnjem letu obnovi t.i. mala Keršičeva cesta, obnova Keršičeve 
ceste pa se prestavi na leto 2017 oziroma 2018 (poskušala se bodo zagotoviti sredstva za 
komplet obnovo te ceste v celotni dolžini). Tretja zadeva pa je 2. faza ceste Trbovlje – Hrastnik, 
ki se bo začela urejati že naslednji dan po seji OS. Pojasnil je, da je takoj ob nastopu svojega 
mandata stopil v kontakt s Civilno iniciativo in Ekokrogom ter so skupno izbrali institucijo, ki je 
opravila vzorčenje zemljine na površinah RTH. Vzorci so bili odvzeti na 7 različnih lokacijah (pri 
vzorčenju so sodelovali tudi predstavniki obeh občin), rok za posredovanje rezultatov je 24. 6. 
2016. Ena institucija je bil Inštitut za varovanje okolja, druga je bil Nacionalni laboratorij iz 
Maribora, tretja pa RTCZ. V kolikor bi bilo karkoli v nasprotju, se bodo seveda pripravili ustrezni 
ukrepi za sanacijo. Ob zaključku predstavitve je še pohvalil odlično sodelovanje z Občino 
Trbovlje.  
 
Županja, Jasna Gabrič je podala vprašanje v zvezi z ureditvijo ceste proti Hrastniku. Ali bi bila 
mogoče možna tudi sanacija oziroma prenova dela ceste pred odsekom, predvidenim za 
prenovo? 
 
Janez Žlak je v odgovoru pojasnil, da je navedeni del ceste (gre za 2. fazo, zgrajeno pred nekaj 
leti) resnično popolnoma uničen in jo bojo poskusili tudi popraviti v letu 2018. Njihova družba bo 
pripravila projekte in vse sile usmerila v potrditev s strani države oziroma nadzora.  
 
OS Borut Dolanc je podal nekaj vprašanj, in sicer:  

- Kakšno je stanje na področju kadrovskih zadev? 
- Kaj se je zgodilo s pregledom poslov bivšega direktorja RTH d.o.o.? 
- Kaj je bilo narejenega glede parkirišč v lasti Spektra d.o.o. (pri zeleni stavbi)? 
- Ali se kaj dogaja glede družbe Spekter d.o.o. (odkup, nakup,…?) 

Po podanih vprašanjih je svetnik podal tudi pobudo, da bi se do septembrske seje OS pripravila 
finančna konstrukcija navedenih sanacij (v %, koliko sredstev je oziroma bo namenila Občina 
Trbovlje, koliko družba RTH d.o.o.), saj le-tega ni bilo v priloženem poročilu.  
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Županja, Jasna Gabrič je glede podane pobude poudarila, da je bilo gradivo za to točko 
dnevnega reda pripravljeno skladno s podano svetniško pobudo, kjer ni bila zahtevana finančna 
plat sanacij. Lahko pa se seveda tudi to pripravi in posreduje svetnikom.  
 
Janez Žlak je nato podal odgovore na vprašanja OS Boruta Dolanca: 

- Trenutno je zaposlenih še 68 oseb. V kratkem bodo potekali še pogovori na ministrstvu, 
vendar ugotavlja, da popolnoma na mehko varianto ne bo šlo. Verjetno bo kak 
tehnološki višek. RTH razpisuje tudi premije za samozaposlitve (23.000 EUR na 
posameznika), vendar ni bilo na objavljen razpis niti ene prijave. Sedaj se bo objavil 
ponovni razpis. 

- Revizija določenih poslov bivšega direktorja je bila opravljena in predstavljena na 
nadzornem svetu. O zadevi ne bo komentiral, je pa pojasnil, da vsi posli niso bili 
brezmadežni. 

- Rešitev se išče skupaj z Občino Trbovlje (v smeri prenosa, kompenzacije, tripartitne 
pogodbe).  

- Župani se trudijo na nek način podjetje obdržati v okviru občin, vendar bo uspeh težko 
zagotovljen. Tu gre za državna sredstva in obstaja velik dvom, da bi Vlada RS to 
dopustila. Kot direktor RTH d.o.o. je bil dolžan sprejeti sklep in podjetje je tako šlo v 
uradno prodajo. Ocenjuje, da naj bi bilo podjetje tako prodano v letu 2017. Glede 
pobude po pripravi finančne konstrukcija pa je predlagal, da bi se to pripravilo za 
decembrsko sejo OS, ko bodo znane že konkretne številke.   

 
OS Andrej Šinkovec je pojasnil, da v predloženem seznamu ni zasledil ureditve oziroma 
asfaltiranja ceste od AMD do Kip. Je ta ureditev planirana oziroma je sploh v pristojnosti RTH 
d.o.o.? Svetnika je tudi zanimalo, ali se predvideva ureditev kakšnega rova ali stavbe v 
muzejske namene.  
 
Janez Žlak je pojasnil, da so hoteli na pobudo Občine Trbovlje omenjeno cesto preplastiti tik 
pred kresovanjem. Ker ni bila v programu za letošnje leto, preplastitev ni bila možna. V delu od 
AMD do Terezije je planirana priključitev meteornih in izcednih voda in v to bi se vključila tudi 
navedena preplastitev. V mesecu avgustu in septembru 2016 bo skupina projektantov 
pripravljala plan za leto 2017, po potrditvi s strani Nadzornega sveta se bodo zadeve 
sprojektirale in s 1. 1. 2017 se lahko prične z deli. Glede ureditve v muzejske namene pa je bilo 
pojasnjeno, da je bila ustanovljena komisija in v planu je, da bosta ostala odprta del jame in del 
povezave, prav tako bo urejen tudi del muzeja.  
 
Vprašanja je podala tudi OS Alenka Forte. Prosila je za konkretno razlago, kakšna vzorčenja 
so bila opravljena in kaj se v njih določa. Prav tako jo je zanimalo, če je peskokop Vode 
namenjen še za gospodarsko dejavnost.   
 
V odgovorih je bilo s strani Janeza Žlaka pojasnjeno, da je bilo odvzetih 7 vzorcev, in sicer: na 
t.i. Bukovi gori (tu sta pepel in žlindra različnih dobaviteljev – odvzeta 2 vzorca), na področju 
Ojstrega (okrog usedalnika) so bili vzeti vzorci t.i. digestata, kompostov in 2 vzorca že 
posaniranih tal (pri drugem usedalniku). Vzeti so bili vzorci povsod tam, kjer se kaj odlaga. 
Prejeto poročilo o rezultatih bo dostavljeno tako na občino kot tudi na pristojno komisijo za 
varstvo okolja. V zvezi s peskokopom Vode pa je bilo odgovorjeno, da je bilo potrebno vrniti 
nakazana sredstva oziroma varščine. Prav tako bo potrebno preveriti, ali lahko RTH koncesijo 
za sanacijo tega peskokopa preda na kakšno drugo osebo (pravno ali fizično). Preveriti bo 
potrebno tudi lastništvo zemljišč, naredila se bo tudi ocena vrednosti. Ko bodo vsi ti podatki 
znani, se bo vodstvo RTH skupaj z Nadzornim svetom odločilo za eno izmed variant – ali bo 
RTH sam izvajal sanacijo (kar bo problem z vidika financ), ali pa se bo šlo v ponovni razpis za 
izbiro izvajalca za sanacijo.  
 
Županja, Jasna Gabrič je nato podala vprašanje, ali se kontrolira tudi odlaganje okrog drugega 
ribnika. Znotraj komposta je namreč veliko neke plastike, kar je prej podobno smetem.  
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Janez Žlak je poudaril, da to niso ribniki, ampak usedalniki, ki služijo čisto drugim namenom, in 
ne gojenju rib. Tudi na tem območju so bili odvzeti vzorci komposta.  
 

OS Denis Tomše je uvodoma predlagal, da bi se pripravljeno poročilo dopolnilo s terminskim 
planom izvedbe. V nadaljevanju pa je podal vprašanje v zvezi z območjem Ojstro. V poročilu je 
to območje, ki je eden izmed pomembnejših regijskih projektov, omenjeno samo dvakrat. Zato 
ga je zanimalo, kako je s sanacijo ostalih zadev, ki se tičejo Ojstrega.  
 

Janez Žlak je odgovoril, da terminski plan izvedbe seveda obstaja, se pa ves čas dopolnjuje. 
Posredoval se bo na Občino Trbovlje do naslednje seje OS. Glede Ojstrega pa je pojasnil, da 
se pripravljeno poročilo nanaša na letošnje leto, zato je to območje omenjeno samo dvakrat. 
Vse ostale zadeve se bodo namreč urejale v letih 2017 in 2018. Vendar pa je potrebno 
povedati, da se bodo posanirale oziroma uredile samo tiste zadeve, ki so posledica rudarjenja.  
 

V razpravo se je vključil tudi OS Boris Moškon. Ker je bilo gradivo svetnikom posredovano na 
mizo pred sejo, ga žal ni uspel preučiti. Žalosti ga tudi dejstvo, da se to gradivo ni obravnavalo 
na seji Komisije za gospodarstvo in proračun. Navedena komisija bi se morala s tem seznaniti, 
saj gre v končni fazi za površine, za katere se pričakuje, da jih bo RTH skupaj z državo uspel 
sanirati in jih nato vrniti v uporabo občini Trbovlje. Svetnik je opozoril na dejstvo, da bo RTH z 
lastnimi sredstvi zelo težko zagotavljal kvalitetno urejene površine, zato bo zelo pomemben tudi 
iztržek iz prodaje podjetja Spekter. Zelo pomembna je finančna konstrukcija sredstev, zato je 
svetnik podal pobudo, da Občina Trbovlje in RTH skupno pripravita nek program zapiranja z 
udeležbo tako RTH kot Občine Trbovlje za obdobje leta 2017 in 2018 (kaj čaka naš občinski 
proračun, strateške prioritete, katere površine si dejansko občina želi prenesti v svojo last in na 
katerih površinah bo lahko občina gradila neko svojo strategijo prihodnosti, finančna 
konstrukcija z vložki občine in RTH). V zvezi z ekološko sanacijo pa je svetnik zaprosil, da se 
občinske svetnike na nek primeren način obvesti o rezultatih in aktivnostih – da o zadevi ne bi 
izvedeli iz medijev.  
 

Odgovor je podala županja, Jasna Gabrič. Poudarila je, da mora biti interes lokalne skupnosti 
in nas vseh to, da sanacijskih del ne bo plačevala občina, ampak država, ki je imela leta in leta 
od te industrije velike dobičke. Občina Trbovlje je opredelila tisto, kar naj bi bilo v njenem 
interesu (v smeri brezplačnega prenosa na občino) ter posredovala na SDH. Določeni deli pa so 
prezahtevni, saj občina nima toliko sredstev, da bi jih lahko dolgoročno vzdrževala (npr. Njiva) in 
na take zadeve je državo tudi opozorila. Pobuda svetnika se bo upoštevala – pripravljeno 
poročilo se bo skupaj z RTH v jesenskem času skladno s pobudo dopolnilo.  
 

Svoj pogled je predstavil tudi OS Alojz Vajdič. Pojasnil je, da je bil v preteklosti podan predlog, 
da bi površine posanirali občani sami. RTH je v primerjavi z drugimi podjetji prejel ogromno 
sredstev, vendar teh ni več. To je sedaj propadla zadeva in mi se bomo morali znajti sami. V 
vseh letih, kar je država namenjala sredstva za sanacijo, je bilo celo področje degradirano še 
trikrat bolj. Zdaj pa bo potrebno čakati 50 let, da se bo na tem območju sploh lahko kaj gradilo.  
 

Po razpravi je sledilo glasovanje.  
 

Prisotnost je potrdilo 24 članov OS.  
S 24 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 199 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil z načrtovanimi sanacijami degradiranih površin družbe RTH 
d.o.o..  
 

2. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
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________________________________ 

 
ODMOR OD 20.35 DO 20.50 

________________________________ 
 

 
Po odmoru je prisotnost potrdilo 17 članov OS.  

 

 
 

Ad 5. 
Letno poročilo o poslovanju javnega podjetja Ceroz d.o.o. za leto 2015 

Razprava in sprejem 
 

Pripravljeno gradivo je prisotnim predstavil direktor JP Ceroz d.o.o., Vili Petrič.  
 
Po podani obrazložitvi sta predsednici Komisije za varstvo okolja, urejanje prostora in 
infrastrukturo ter Komisije za gospodarstvo in proračun, Romana Guzej ter Irina Pintar na 
kratko predstavili tudi mnenji navedenih komisij.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 200 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil z Letnim poročilom o poslovanju Javnega podjetja Ceroz 
d.o.o. za leto 2015.  
 

2. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

 
 

Ad 6. 
Predlog za imenovanje izvedenca v zvezi z nadzorom nad investicijo 

»Rekonstrukcija in energetska sanacija Osnovne šole Trbovlje« 
Razprava in sprejem 

 
Za obrazložitev pripravljenega predloga je bila beseda predana predsedniku Nadzornega 
odbora Občine Trbovlje, Damjanu Deteli.  
 
Razprave ni bilo, zato je sledilo glasovanje. 
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 25 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

S K L E P št. 201 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje imenuje v zvezi z nadzorom nad investicijo »Rekonstrukcija in energetska 
sanacija Osnovne šole Trbovlje« naslednjega izvedenca: 
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Silvo Plesnik s.p., Kajuhova ulica 11, 3000 Celje. 
 

2. 
 

Sklep velja z dnem, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 

 

 
 

Ad 7. 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 

 
Vprašanja in pobude so podali: OS Boris Moškon, OS Samo Guzej, OS Sebastjan Ledinek, OS 
Alenka Forte (v imenu svetniške skupine SDS), OS Bogdan Šteh, OS Romana Guzej, OS 
Marjana Eberlinc, OS Marija Majcen (v imenu svetniške skupine SDS), OS Mitja Rozina ter OS 
Borut Dolanc.  
 
Podana vprašanja, vključno z odgovori, so navedeni v gradivu za 2. točko dnevnega reda – 
razen odgovora na vprašanje OS Borisa Moškona, za katerega je svetnik prosil, da se poda 
ustno na sami seji.  
 
Vprašanje OS Borisa Moškona: »Po 31. 7. 2016 bo večini zaposlenih v TET v likvidaciji 
vročena odpoved pogodb o zaposlitvi. Glede na to me zanima, kako poteka prenos vodovoda 
TET, ki napaja KS Dobovec iz lastništva TET v likvidaciji na Komunalo Trbovlje, ter kdo in na 
kakšen način bo upravljal s tem sistemom po 31. 7. 2016, da bo nudil nemoteno oskrbo KS 
Dobovec z prepotrebno vodo iz vira TET.« 
 
Odgovor na podano vprašanje je na seji podala vodja oddelka za okolje in gospodarske javne 
službe, Jana Kneževič. Glede prenosa tega vodovoda na Občino Trbovlje so se pričeli 
pogovori z likvidacijskim upraviteljem že v letu 2015. Občina Trbovlje je v sodelovanju s 
Komunalo Trbovlje d.o.o. zavzela stališče za brezplačen prenos. Nazadnje se je usklajevala 
pogodba o brezplačnem prenosu, saj je tudi občina postavila določene pogoje. Od zadnjih 
pogovorov se likvidacijski upravitelj ni več odzval. Meni, da je sedaj na potezi likvidacijski 
upravitelj, da poda odgovore na predloge Občine Trbovlje.  
 
 

 
 
Seja je bila zaključena ob 2140. 
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